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Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 2. melléklet
43. pontjában foglaltak megvalósulása érdekében mellékelten megküldöm Korózs Lajos
(MSZP) országgyűlési képviselő ,,Miért halhattak meg annyian 2017-ben az 
influenzajárványok miatt?" című, K/1438. számú írásbeli választ igénylő kérdésére adott
válaszomat.
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Az Ön által feltett ,, Miért halhattak meg annyian 2017-ben az influenzajárványok miatt?" 
című írásbeli kérdésre - Prof. Dr. Kásler Miklós miniszter úr megbízásából - az alábbi választ
adom.

Az állam által biztosított térítésmentes influenza elleni oltások beadásáról egy-egy szezonban
két alkalommal számolnak el az oltóorvosok, az első (előzetes) adatokat januárban, míg a
végleges adatokat áprilisban küldik meg, így az oltottak számára vonatkozó adatok havi
bontásban nem állnak rendelkezésre.

Tájékoztatom, hogy a 2016/2017. évi influenza szezonban 694.155 fő, míg a 2017/2018. évi
szezonban 782.497 fő kapott védőoltást az állam által biztosított térítésmentes influenza elleni
oltóanyaggal.

2017 októberében valamennyi egészségügyi szolgáltató megkapta az általa igényelt
mennyiségű vakcinát, és az egész szezon idején a további oltóanyag szükségletek biztosítása
is folyamatos volt. Tehát az influenza elleni oltóanyaghoz, aki igényelte, hozzájuthatott.

A tartósan betöltetlen háziorvosi körzetekben az ellátás helyettesítéssel megoldott, így a
biztonságos betegellátás ezekben a körzetekben - az influenza járvány idején is - biztosított.

Végezetül emlékeztetni szeretném, · hogy az elmúlt években a Kormány számos
népegészségügyi intézkedést hozott (pl. a dohányzás visszaszorítása érdekében a
nemdohányzók védelméről szóló törvény szigorítása, képekkel kombinált figyelmeztetések
bevezetése; az elhízás csökkentése érdekében az élelmiszerekben előforduló egészségre káros
transzzsírsavakkal szembeni fellépés; a népegészségügyi termékadó bevezetése; a teljes körű
iskolai egészségfejlesztés és mindennapos testnevelés bevezetése; az egészségfejlesztési
irodák hálózatának működtetése; a térítésmentes humán papilloma vírus elleni védőoltás



bevezetése; az országos vastag- és végbélszűrési program elindítása; a ,,Helybe visszük a
szűrővizsgálatokat" program keretében szűrőbuszok beszerzése stb.), melynek eredményei a
népesség egészségi állapotát jelző mutatókban már most is jelentkeznek.
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